

南灣遊憩區無障礙設施導覽圖

Nanwan Recreation Accessible Activity Venue Guide Map

1. 本場所於111年4月19日經內政部公告為無障礙活動場所，公告範圍如■■■■區域所示戶外無障礙步道。
2. 南灣遊憩區可於南灣碼頭搭乘娛樂漁筏遊覽潟湖，設有停車場、候船亭、無障礙廁所及坡道，無障礙步道全長約200公尺，淨寬約2.6公尺，坡度均小於1/20，為使用安全，行動不便者請勿單獨於本場所活動。
3. 因潮汐高差問題，無法全面提供無障礙登船場域，倘有需要，請洽船家協助登船事宜。
4. 108年修正公布國家賠償法第三條：「……於開放之山域、水域等自然公物，經管理機關、受委託管理之民間團體或個人已就使用該公物為適當之警告或標示，而人民仍從事冒險或具危險性活動，國家不負損害賠償責任。」
5. 本園區全面禁菸。
6. 無障礙協助專線：06-7880220，開放時間：上午9時至下午4時30分。

1. This area has been announced as an Accessible Activity Venue by the Ministry of the Interior on April 19, 2022. The announced scope, marked by the blue dotted line, encompasses the outdoor accessible trail.
2. Visitors to the Nanwan Recreation Area can take a recreational fishing raft for a tour of the lagoon. Facilities here include a parking lot, passenger waiting pavilion, accessible toilet and ramp, and 200-meter accessible trail that is about 2.6 meters wide with slopes under 1/20. To assure safety, those with reduced mobility are requested not to use these facilities without accompany.
3. For tidal height differences make it hard to provide accessible boarding at all times. If necessary, consult the raft operator about assistance in boarding.
4. According to Article 3 of the State Compensation Law as amended in 2019: "Where the respective managing authority or delegated private organization or individual has placed appropriate warnings or signs on the use of any natural public property such as open mountain or water, the State shall not be liable to any person who continues to engage in adventurous or dangerous activities under the preceding two paragraphs."
5. Smoking is prohibited in the entire park area.
6. Accessible Assistance Line: 06-788-0220, available 9:00 a.m. to 4:30 p.m.

■■■■ 無障礙步道 Accessible Trail
♿ 無障礙坡道 Accessible Ramp
♿ 無障礙停車場 Accessible Parking Lot
♿ 廁所 Toilet

🚭 本園區全面禁菸
Smoking is prohibited in the entire park area.



約200m
北堤堤防 North Dyke

現在位置
You are here